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Protokół nr 45.2022 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Obrady rozpoczęto dnia 24 sierpnia 2022 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:30 tego 

samego dnia. Prowadzący obrady otwarł posiedzenie w trybie stacjonarnym. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

  Radny Janusz Hyliński 

  Radna Danuta Kułaga 

 Radna Irena Nowak 

  Radna Elżbieta Musiałowska  

 Radny Robert Marciniak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – Inspektor ds. księgowości budżetowej,  

- Paulina Boguszyńska – Podinspektor ds. gospodarki komunalnej, 

- Kinga Kalak – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Zdunach, 

- Ewelina Wrońska – Podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- Włodzimierz Kokot – animator sportowy ORLIK,  

- Piotr Jarecki – CKS Zduny. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radny Janusz Hyliński 

otworzył posiedzenie witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest 

władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za 

pośrednictwem aplikacji eSesja.  

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Komisji przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zduny, 

b) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię 

cieplną stanowiących własność Gminy Zduny, 

c) w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Zduny na lata 2023-2030, w tym trybu konsultacji, 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022,  

e) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 2030. 
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3. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie kompleksu sportowego "ORLIK" oraz stan 

boiska i budynku przy CKS w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zduny, 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zduny 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię 

cieplną stanowiących własność Gminy Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła 

dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własność Gminy Zduny 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

c) w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Zduny na lata 2023-2030, w tym trybu konsultacji, 

Projekt uchwały przedstawił i odpowiedzi udzielił Miłosz Zwierzyk. Do projektu uchwały Radny 

Janusz Hyliński oraz Radna Danuta Kułaga złożyli zapytania. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 
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Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Zduny na lata 2023-2030, w tym 

trybu konsultacji. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Zgłoszono pytania do projektu uchwały.  

Radna Irena Nowak pytała, kiedy rozpocznie się remont basenu i czy w kolejnym sezonie letnim 

będzie czynny. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że zadanie to jest realizowane w systemie zaprojektuj i wybuduj. W tej 

chwili trwają prace pomiarowe i do końca września firma powinna uzyskać pozwolenie na budowę. 

Prawdopodobnie po zebraniu wszystkich pozwoleń firma w październiku rozpocznie prace 

remontowe. Zostaną podjęte wszelkie działania, aby w kolejnym sezonie letnim basen był 

uruchomiony.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

rok 2022 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

e) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 

2030. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 2030 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie kompleksu sportowego "ORLIK" 

oraz stan boiska i budynku przy CKS w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się na obiekt przy ul. Strzeleckiej  

w Zdunach.  

Z funkcjonowaniem obiektu ORLIK 2008 członków komisji zapoznał Włodzimierz Kokot, natomiast 

z funkcjonowaniem CKS Zduny oraz zapleczem socjalnym klubu zapoznał Piotr Jarecki. 

Uwag do funkcjonowania klubu członkowie komisji nie wnieśli.  

Budynek szatni klubu wymaga generalnego remontu, dlatego gmina rozpoczęła starania  

o dofinansowanie na budowę nowego obiektu sportowego dla drużyny CKS Zduny. Na zadanie 

"Budowa zaplecza socjalno- sanitarnego i trybuny na stadionie piłkarskim w Zdunach" gmina 

pozyskała dofinansowanie w wysokości 1.800.000,00 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych. Łączny limit wydatków na to przedsięwzięcie wynosi 2.017.220,00 zł. 

Zadanie realizowane będzie w latach 2022-2023. Zakładane nakłady na rok 2022 wynoszą 17.220,00 

zł i dotyczą opracowania programu funkcjonalno-użytkowego. Projekt będzie realizowany w trybie 

"Zaprojektuj i wybuduj". Koncepcja mówi o wybudowaniu szatni dla dwóch drużyn, z zapleczem 

sanitarnym. Ponadto obiekt będzie wykorzystany do osadzenia trybun na obie strony, z widokiem na 

istniejący stadion CKS i na stare boisko, które wkrótce będzie gruntownie modernizowane i okolone 

bieżnią. 

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie członkowie komisji zostali poinformowani o złożonej petycji w sprawie utworzenia 

Rady Młodzieżowej oraz pochylili się nad wnioskiem rodziców dotyczącym wydłużenia czasu pracy 

Przedszkola Publicznego w Zdunach. Grono rodziców wniosło do burmistrza Zdun, 

Przewodniczącego Rady oraz Radnych Rady Miejskiej wniosek z prośbą o wydłużenie czasu pracy 

Przedszkola Publicznego w Zdunach do godz. 16.00. Obecnie przedszkole funkcjonuje w trybie 

dziewięciogodzinnym od 6:30 do 15:30. Pracujący rodzice przedszkolaków wnieśli prośbę, aby 

placówka była czynna od 6.30 do 16.00. 

W sprawie wniosku rodziców wysłuchano wypowiedzi Kingi Kalak Dyrektor Publicznego 

Przedszkola w Zdunach. 

W toku dyskusji większością głosów członkowie komisji uznali, że nie popierają wniosku rodziców 

o wydłużenie czasu pracy przedszkola. Decyzje swą uzasadnili tym, iż w szkole podstawowej 

również zaplanowano cięcia kosztów funkcjonowania placówki poprzez min. wygaszanie 

dodatkowych godzin języka niemieckiego oraz zmniejszenie ilości klas. W związku z ogólnym 
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cięciem wydatków w gminie nie widzą konieczności wydłużenia czasu pracy Przedszkola 

Publicznego w Zdunach.  

Innych pytań, uwag nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady zamknął posiedzenie komisji dziękując za 

przybycie.  

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  


